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Onderwerp
Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van d.d. 10 oktober 2019 

Voorstel
gelet op de stand van zaken, af te doen: 
Toezeggingen 71, 91, 96, 113, 118, 120 
Moties 173, 160

Besluit
De lijst met toezeggingen en moties vast te stellen.
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- Toezeggingen openstaand - 

ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van 
zaken

Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afgedaan

129 30-09-2019 De griffier komt met een voorstel in 
het presidium om een raadsgroep 
RES te formeren en te formaliseren, 
waarbij de combinatie gelegd wordt 
met de nog samen te stellen 
programmaraad duurzaamheid.

T.J. van der Zwan Nee

128 30-09-2019 Wethouder Van Veen zegt toe dat 
urgente zaken worden verwerkt in 
nieuwe prestatieafspraken 
huurdersbelangenorganisaties, 
woningbouwcorporaties en gemeente, 
dat de raad deze prestatieafspraken 
ontvangt en hierover met de raad in 
gesprek gegaan wordt.

SP J. van Veen Nee

131 30-09-2019 Toegezegd wordt dat de rapportage 
van het onderzoek behoefte 
arbeidsmigranten aan de raad 
aangeboden wordt. Mede afhankelijk 
van de opkomst van ondernemers 
kan de raad aanschuiven bij een 
gesprek over het rapport.

FNP H. Broekhuizen Nee

130 30-09-2019 De voorzitter zegt toe dat de griffie 
een bezoek organiseert aan Sportstad 
Heerenveen om op de hoogte gesteld 
te worden van het (financiële) reilen 
en zeilen. Dit mede naar aanleiding 
van een item in het Verzamelbesluit 
2019-3.

JE: 2019-
10-10 - 
bespreken 
datum met 
agendaco
mmissie

CDA T.J. van der Zwan Nee

127 16-09-2019 Er komt een notitie over risico’s en 
aanpak verkoop en gebruik van 
lachgas. Hierin wordt ook de zeven 

Hier wordt 
aan 
gewerkt.

PvdA FNP T.J. van der Zwan Nee
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stappen van het Trimbos Instituut 
meegenomen.

125 16-09-2019 Over de controlerende rol van de 
raad en het toezicht op Caparis volgt 
een memo met de invulling daarvan, 
hierin worden ook de evaluatie 
momenten opgenomen.

Deze 
notitie 
volgt in het 
najaar.

CDA HL H. Broekhuizen Nee

126 16-09-2019 Het verzoek om informele 
bijeenkomsten met de vier 
gemeenteraden, eigenaren van 
Caparis, wordt ingebracht bij de 
andere gemeenten.

Dit wordt 
opgepakt.

VVD H. Broekhuizen Nee

124 16-09-2019 Er wordt maatwerk mogelijk gemaakt 
voor mensen met een kleine 
portemonnee als het gaat om 
gespreide betaling bij de proef 
wasbare luiers.

Deze 
mogelijkhe
id wordt 
gerealiseer
d in de 
nieuwe 
proef.

GL J. van Veen Nee

123 16-09-2019 Er volgt een evaluatie in jaar 3 
waarna de raad kan beslissen over 
fase 2.

Dit wordt 
in 
2021/2022 
opgepakt.

PvdA J. van Veen Nee

121 05-09-2019 Agenderen in het najaar 2019 Deze 
notitie 
volgt in het 
najaar.

CDA H. Broekhuizen Nee

119 05-09-2019 Deze worden beschikbaar gesteld. Dit volgt 
samen met 
het 
raadsvoors
tel. Dit 
voorstel 
volgt nog 
dit jaar.

FNP J. Zoetendal Nee
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114 05-09-2019 In kaart wordt gebracht wat de 
verhoging zal zijn als we niks doen, 
wat er gebeurt bij tweewekelijkse 
inzameling en wat er gebeurt bij 
driewekelijkse inzameling.

Bij de 
behandelin
g van de 
tarieven 
2020 zal 
de raad 
inzicht 
worden 
geboden in 
de opbouw 
van de 
tarieven en 
de 
consequent
ies bij 
gewijzigde 
inzamelfre
quenties.

16-09-2019 GBH J. van Veen Nee

115 05-09-2019 De nascheidingsinstallatie Omrin zal 
bezocht worden met de raad.

GBH FNP D66 CU 
CDA GL HL PvdA 
SP VVD

J. van Veen Nee

112 05-09-2019 Er volgt een schriftelijk antwoord op 
de vragen: - of het college kennis 
heeft genomen van het rapport van 
het CBS over dakloosheid, waarin 
aangegeven wordt dat het aantal 
daklozen sinds 2009 meer dan 
verdubbeld is. Volgens het rapport is 
een van de oorzaken een gebrek aan 
huisvesting.  - of het college dit punt 
in overleg met de 
woningbouwvereniging naar voren 
gaat brengen  - wat we daaraan gaan 
doen.

Dit is in 
voorbereidi
ng en er 
komt een 
schriftelijk
e reactie.

SP J. Zoetendal Nee



Voor de raad van 10 oktober 2019
Versie na de raad van 16 september 2019 

                                                                                                                                                                                       6

5

116 05-09-2019 Er komt er een stuk van de griffier 
over het oppakken van de 
aanbeveling om als raad zelf aan de 
slag te gaan met de aanbevelingen 
van de ROB (rapport wisselwerking) 
en Berenschot (rapport 
democratische legitimiteit bij 
interbestuurlijke samenwerking).

Hier wordt 
aan 
gewerkt.

T.J. van der Zwan Nee

117 05-09-2019 Er wordt in kaart gebracht hoe we het 
als gemeente doen ten opzichte van 
andere gemeenten in Friesland als 
het gaat om lokale/regionale 
economie.

Hier wordt 
op dit 
moment 
aan 
gewerkt.

PvdA T.J. van der Zwan Nee

110 08-07-2019 De gemeente pakt een faciliterende 
regierol (school is bouwheer) en kijkt 
met school en omwonenden kritisch 
naar de dubbele gebruiksfunctie 
school en MFA, wat het meest 
efficiënt is voor wat betreft verkeer 
en maximaal haalbaar is, en hoe de 
omgeving zo groen mogelijk te 
houden. Het college geeft hierover 
terugkoppeling aan de raad.

De 
toezegging 
wordt 
meegenom
en in het 
vervolgtraj
ect.

J. van Veen Nee

109 08-07-2019 Er wordt een paragraaf kamerverhuur 
opgenomen in het jaarlijks 
handhavingsverslag .  Het rapport 
wordt geagendeerd voor de 
commissie AZ.  In het 
paraplubestemmingsplan wordt een 
onderdeel over goed verhuurderschap 
opgenomen.

In het 
handhavin
gsverslag 
wordt de 
paragraaf 
kamerverh
uur 
opgenome
n. Het 
verslag 
wordt 
eenmaal 
per jaar 

T.J. van der Zwan Nee
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aan de 
raad 
gestuurd.  
Aan het 
paraplubes
temmingsp
lan wordt 
gewerkt.

104 27-06-2019 Er wordt een voorstel met 
alternatieven 1/3 eigen bijdrage VV 
Heerenveense boys voorgelegd in het 
najaar van 2019.

Dit is in 
voorbereidi
ng.

J. Zoetendal Nee

100 24-06-2019 Het eigenaarschap van de 
IJshockeyhal geeft de gemeente ook 
de verantwoordelijkheid in de 
financiën.  Gecheckt wordt of er in de 
gemeente meer vermenging van 
rollen aanwezig is.  De raad wordt 
hierover geïnformeerd.

Hier wordt 
aan 
gewerkt.

J. Zoetendal Nee

98 13-06-2019 Mevrouw De Heij (CU) vraagt hoe de 
aanbevelingen te monitoren.  
Wethouder Broekhuizen zegt toe in 
samenwerking met griffie een 
monitoring op te zetten.

De griffie 
heeft 
ondertusse
n contact 
met de 
Rekenkam
ercommissi
e over de 
invulling 
van de 
monitoring
. Begin 
oktober 
spreken zij 
hier verder 
over.

CU H. Broekhuizen Nee
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97 13-06-2019 Mevrouw De Jong (D66) vraagt naar 
rapportage over geweld in Jeugdzorg.  
Wethouder Zoetendal geeft aan dat 
dit rapport nog wordt doorgenomen , 
geanalyseerd en rapportage volgt.

De raad 
wordt hier 
in het 
najaar 
verder 
over 
geïnformee
rd.

D66 J. Zoetendal Nee

93 06-06-2019 Het onderzoek naar de 
vereenvoudiging en afschaffing van 
regels wordt voor het einde van 2019 
afgerond en aan de raad gezonden.

Er volgt in 
het najaar 
een 
raadsbrief 
over de 
uitkomst 
van de 
marktcons
ultatie en 
opzet van 
het 
onderzoek.

VVD J. van Veen Nee

88 09-05-2019 Burgemeester Van der Zwan begrijpt 
de overwegingen van de fracties en 
zegt toe na te kijken of de 
samenwerking met de partners goed 
verloopt, het handhavingsregime 
opnieuw te bekijken en op die manier 
te kijken hoe verbetering en 
verscherping aangebracht kan 
worden.

Het 
vergunning
sproces 
loopt.  
Naar 
verwachtin
g wordt in 
het 3e 
kwartaal 
de 
vergunning 
wel of niet 
opnieuw 
afgegeven.

T.J. van der Zwan Nee

3 04-10-2018 Wethouder Broekhuizen zegt toe de 
raad te betrekken bij de evaluatie wet 

Het gaat 
hierbij om 

Nee
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Veiligheidsregio's. Komt er nog op 
terug hoe dat in het proces vorm 
gegeven gaat worden.

een 
landelijke 
evaluatie 
dat bij de 
ingang van 
de wet 
Veiligheids
regio's 
(2010) 
door het 
toenmalige 
kabinet is 
afgesproke
n.  Het 
Veiligheids
beraad 
oriënteert 
zich 
momenteel 
op thema’s 
voor de 
wetsevalua
tie.
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- Toezeggingen afgedaan –

ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afgedaa
n

122 16-09-2019 Er wordt nagegaan of de 
ontsluiting van de 16 
woningen op locatie Smit 
Heerenveen via de Van 
Cuijkstraat en de 
Commandeurstraat ook met 
bewoners is afgestemd.

VOORSTEL: AFDOEN De ontsluiting 
van de locatie is niet specifiek met 
de bewoners afgestemd. Accolade 
onderhoudt de contacten met de 
omgeving als het gaat om de totale 
plannen.

FNP J. van Veen Nee

120 05-09-2019 Hierover wordt aanvullende 
informatie verstrekt.

VOORSTEL: AFDOEN Zowel de GR 
SW Fryslân als Caparis NV zijn 
Eigen risicodrager:  • Cliënten met 
WSW-dienstverband bij GR:         
CAO Sociale Werkvoorziening • 
Kaderpersoneel bij GR SW Fryslân:          
CAO Ambtenaren -> car-uwo • 
Kaderpersoneel bij Caparis NV:           
Eigen arbeidsvoorwaardenpakket 
en volgt grotendeels de car-uwo

PvdA H. 
Broekhuizen

Nee

118 05-09-2019 Hierover wordt schriftelijk 
geïnformeerd.

VOORSTEL: AFDOEN Deze cijfers 
zijn aangeleverd en bij de agenda 
van de raadsvergadering van 16 
september 2019 geplaatst.

CDA J. Zoetendal Nee

113 05-09-2019 Technische vragen door de 
heer Bolman worden 
schriftelijk ingediend en 
beantwoord. Zie overzicht 
technische vragen ID 41.

VOORSTEL: AFDOEN De 
gemeenteraad heeft antwoorden op 
deze vragen ontvangen. Deze zijn 
toegevoegd aan de 
raadsvergadering van 16-09-2019.

HL J. van Veen Nee

96 06-06-2019 Er komt een reactie op de 
motie Omtzigt over het OZB 
tarief voor sportverenigingen 
en dorps- en buurthuizen.

U bent via een raadsinformatiebrief 
(ID: 196 ) geïnformeerd.

GBH H. 
Broekhuizen

Nee

91 06-06-2019 Er wordt doorgelicht met 
Atelier Majeur hoeveel 

VOORSTEL: AFDOEN In een 
raadsinformatiebrief (ID: 195) bent 

PvdA H. 
Broekhuizen

Nee
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kinderen in aanraking komen 
met muziekonderwijs en 
welke kinderen daar echt mee 
bereikt worden. Ook de 
cultuurvoucher wordt 
geëvalueerd. Eind dit jaar 
komt er een onderzoek.

u geïnformeerd over de uitvoering 
van deze toezegging (en motie).

71 01-04-2019 Mevrouw Van Ruth (SP) 
vraagt waarom zorgbuurt 
thuis onder gebracht is in 
Soarch foar Thús  Wethouder 
Zoetendal licht de 
ontwikkelingen toe en stelt 
voor binnenkort te bespreken 
wat voor kansen er zijn voor 
Jubbega.

VOORSTEL: AFDOEN Op 18 
september heeft er een overleg 
plaatsgevonden met de betreffende 
ambtenaren.  In essentie gaat het 
hier om een 
rijksverantwoordelijkheid, maar 
namens de gemeente Heerenveen 
zal dit onderwerp worden 
ingebracht bij het provinciale 
overleg ‘Sociaal-Medische 1ste lijn’. 
Hierbij is o.a. de zorgverzekeraar 
aangesloten.  Er heeft al een 
terugkoppeling plaatsgevonden 
met mevrouw Van Ruth.

Nee
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- Moties openstaand  - 

ID Datum raad Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatiefnemers PFH Afge
daan

171 08-07-2019 Fersiket it kolleezje:  1.  Om yn 
oerlis mei de provinsje te gean 
om sa gau as mooglik te       
kommen mei in 
stimulearringsregeling foar it 
oanskaffen fan in       reintonne 
troch ynwenners fan 
Heerenveen  2.  Noch dit jier in 
útstel mei de útwurke regeling 
hjirta foar te lizzen       oan de 
ried foar beslútfoarming, 
ynklusyf de finansjele aspekten.

Tijdens het Provinciaal Overleg 
Water is gesproken of de 
stimuleringsregeling regenton 
breed in de provincie opgepakt kan 
worden. Hier is breed draagvlak 
voor en dit wordt nu verder 
uitgewerkt.

FNP H. 
Broekhuizen

Ja

170 08-07-2019 Roept het college op: 1.  
Omwonenden actief te 
betrekken in het vervolgtraject 
in goede       afstemming en 
gezamenlijkheid met de 
stichting Samenwerking       
Bevordert Vooruitgang (SBV) en 
de school  2.  De gemeenteraad 
op de hoogte te houden van dit 
vervolgtraject.

Dit wordt meegenomen in 
vervolgtraject.

HL J. van Veen Ja

161 17-06-2019 1. Een financiële bijsluiter te 
leveren bij nieuw beleid, moties 
en amendementen met daarin 
tenminste baten en lasten, 
risico’s en de manier van 
dekking  2. Bij benchmarks uit 
te gaan van “best practices”.

Dit wordt opgepakt. VVD H. 
Broekhuizen

Ja
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166 17-06-2019 1. Zo spoedig mogelijk na het 
reces in een gezamenlijke 
AZ/Saza commissie, een 
toelichting te geven op de 
rapporten Taskforce Jeugd  2. 
Aan te geven welk traject zal 
worden gevolgd om te komen 
tot sturing en beheersing van de 
kosten in de jeugdzorg  3. Een 
visie voor de langere termijn te 
ontwikkelen  4. Voor de 
begroting van 2020 met 
concrete voorstellen te komen.

1. Commissievergadering heeft 
plaatsgevonden op 4 juli. 2. 
Meegenomen in de 
commissievergadering van 4 juli. 
Voorstel om in de commissies met 
regelmaat bij te praten over de 
stand van zaken. 3. We komen zo 
snel mogelijk met een voorstel 
over de invulling hiervan.  4. Dit is 
meegenomen in de begroting.

CDA J. Zoetendal Ja

153 15-04-2019 Verzoekt het college: 1. Artikel 1 
van de Grondwet op een 
prominente plek in het 
gemeentehuis permanent 
zichtbaar te maken voor het 
publiek, in de vorm van een 
banner of muurschildering  en 
waar mogelijk ook in andere 
relevante gemeentelijke 
gebouwen met een 
publieksfunctie   2. Lokale 
kunstenaars op te roepen vorm 
te geven aan dit kunstwerk   3. 
Het winnende ontwerp zal door 
de gemeente worden 
aangekocht en op een zichtbare 
plek in het gemeentehuis 
geplaatst worden  4. Opdracht 
te geven aan de projectgroep 
die bezig is het programma van 
eisen voor de nieuwe raadszaal 
op te stellen om dekking te 
vinden in de ver- of nieuwbouw 

Dit voorstel wordt meegenomen in 
de verdere voorstellen naar de 
verbouwing van de raadszaal.

GL Ja
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van het gemeentehuis.  
Stemverhouding: Fractie(s) 
voor: GL, PvdA, CU, VVD, CDA, 
GBH, D66, HL, mevrouw de Jong 
(FNP Fractie(s)  tegen: De heer 
Eijer (FNP), de heer De Swart 
(FNP)

87 21-01-2019 Verzoekt het college: • De 
bewoners en andere 
belanghebbenden (o.a. VV 
Heerenveen) van de 
aanliggende wijken actief en 
constructief te betrekken bij 
invulling van het gekozen 
scenario om op deze manier een 
beter draagvlak en acceptatie te 
bewerkstelligen, waarbij 
rekening wordt gehouden met 
ondermeer of het gebouw 
passend is in de omgeving 
(beeldkwaliteit), er een goede 
verkeersdoorstroming is, de 
verkeersveiligheid gegarandeerd 
is en er voldoende aandacht is 
voor de veiligheid van de 
fietsers  • De gemeenteraad op 
de hoogte te houden van het 
gezamenlijke overleg met de 
bewoners en belanghebbenden.

De motie wordt meegenomen in 
het vervolg traject rondom de 
komst van de Van der Valk.

VVD Ja

84 17-12-2018 Verzoekt het college: De Global 
Goals nadrukkelijk te betrekken 
bij het ontwikkel- en 
participatietraject waarbij 
telkens de vraag gesteld wordt 
hoe enerzijds concrete 
uitvoering kan worden gegeven 

Dit wordt meegenomen in het 
nieuw Economische beleid. Dit 
beleid komt in de raadsvergadering 
van november 2019 aan de orde.

GL Ja
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aan de betreffende Global Goals 
en hoe anderzijds deze Global 
Goals ondersteunend kunnen 
zijn bij het bereiken van de 
doelen van het Economisch 
beleid en uitvoeringsprogramma 
2019-2025.

86 17-12-2018 Verzoekt het college: Te 
onderzoeken (samen met de 
VNG en het Rijk) een 
waarborgfonds kan worden 
opgericht, dat gevuld wordt door 
eigenaren/exploitanten, dat kan 
voorzien in het betalen van nu 
nog niet voorziene kosten voor 
het opruimen van een 
zonnepark, wanneer de 
eigenaar/exploitant in gebreke 
blijft.

Het onderzoek is intussen gestart. VVD J. Zoetendal Ja

116 08-11-2018 Verzoekt het college: Uiterlijk in 
september 2019 aan 
gemeenteraad een plan, 
inclusief financiële 
onderbouwing, voor te leggen 
waarin de bij de overwegingen 
genoemde elementen aan de 
orde komen en zijn uitgewerkt.

Het fietsplan wordt een integraal 
document. Diverse onderwerpen 
die in het fietsplan aan bod komen 
worden momenteel onderzocht. Dit 
betreft een quick scan naar de 
gewenste voorrangssituatie voor 
fietsers op rotondes binnen de 
bebouwde kom. Daarnaast wordt 
een tracéstudie voor een 
snelfietsroute tussen Heerenveen 
en Drachten en een quick scan 
naar de kwaliteitsverbetering van 
de hoofdfietsroutes in Zuidoost 
Fryslân uitgevoerd. We doen dit 
gezamenlijk met de gemeenten 
Ooststellingwerf, Opsterland, 
Smallingerland en Weststellingwerf 

GL Ja
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en de provincie Fryslân is ook 
aangehaakt. Omwille van de 
integraliteit en de nog lopende 
onderzoeken wordt het fietsplan 
begin 2020 aan de raad 
aangeboden.

117 08-11-2018 Verzoekt het college: Om een 
plan aan de raad voor te leggen 
waarin wordt aangegeven hoe in 
de toekomst voldoende 
klantmanagement beschikbaar 
blijft om de uitstroomdoelen te 
behalen.

De gemeenteraad wordt de 
komende periode op verschillende 
manieren meegenomen over de 
uitstroomdoelen.  Via bijvoorbeeld 
het nieuw vast te stellen 
beleidsplan Sociaal Domein en het 
bijbehorend uitvoeringsplan.

PvdA H. 
Broekhuizen

Ja

77 16-07-2018 Roept het college op: 1. Om een 
zogenoemde paraplunota op te 
stellen, welke geldt als kapstok 
voor gemeentelijk beleid in 
relatie tot ruimtelijke planologie, 
waaronder bestemmingsplannen  
2. Om in deze paraplunota ten 
minste landschapskwaliteiten 
zodanig te definiëren dat 
verzoeken tot het plaatsen van 
(proef)gaswinningsinstallaties op 
grond van ruimtelijk-
planologische gronden kunnen 
worden geweigerd  3. In deze 
paraplunota op te nemen wat de 
consequenties zijn voor 
toekomstige ontwikkelingen 
binnen de bestemmingsplannen, 
zoals geothermie  4. Deze 
paraplunota ter besluitvorming 
voor te leggen aan de raad.

1. Aan de door de raad gevraagde 
beleidsnota wordt gewerkt. Kan 
naar verwachting in de 2e helft van 
dit jaar in de raad worden 
behandeld. 2. Tegen het 
winningsplan is beroep ingesteld. 
De Raad van State heeft op 19 juni 
geoordeeld dat het ministerie EZ 
terecht een vergunning heeft 
afgegeven. Wethouder Van Veen 
heeft u hier mondeling over bij 
gesproken.

CDA Ja

76 16-07-2018 Roept het college op: 1. 
Vervallen 2. De gemeenteraad 

1. Aan de door de raad gevraagde 
beleidsnota wordt gewerkt. Kan 

GL J. van Veen Ja
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een beleidsnota ter vaststelling 
toe te sturen met daarin zoveel 
mogelijk ‘ruimtelijk relevante’ 
argumenten om met name de 
bouw van installaties tegen te 
gaan  3. Tijdig beroep in te 
stellen tegen het recent 
goedgekeurde winningsplan  
Langezwaag  4. Verder al het 
mogelijke te blijven aanwenden 
om te voorkomen dat er onder 
Heerenveens grondgebied 
nieuwe gasvelden worden 
aangeboord.

naar verwachting in de 2e helft van 
dit jaar in de raad worden 
behandeld. 2. Tegen het 
winningsplan is beroep ingesteld. 
De Raad van State heeft op 19 juni 
geoordeeld dat het ministerie EZ 
terecht een vergunning heeft 
afgegeven. Wethouder Van Veen 
heeft u hier mondeling over bij 
gesproken.

39 15-09-2014 Verzoekt het college/ draagt het 
college op:  Deze verruiming 
in het beeld kwaliteitsplan voor 
de velden F en G te beschouwen 
als een pilot.  De effecten 
hiervan op potentiële kopers 
respectievelijk de kwaliteit van 
de wijk te evalueren.  Deze 
evaluatie uitvoeren op een 
daartoe geëigend moment.  
Bij deze evaluatie kopers van 
kavels in de velden F en G en 
omwonenden te betrekken.

Voordat er een nieuw 
beeldkwaliteitsplan wordt 
opgesteld, wordt er eerst een 
evaluatie gedaan. De velden F en G 
zijn nu nagenoeg klaar. De 
evaluatie wordt nog dit jaar 
uitgevoerd.

D66 J. van Veen Ja
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- Moties afgedaan – 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van d.d. 10 oktober 2019  

de griffier, de voorzitter,

mevrouw L. Roest-Jonkers de heer T.J. van der Zwan

ID Datum 
raad Dictum motie Stand van zaken

Datum 
afdoening Initiatiefnemers PH

Afgedaan

173 16-09-2019

Fersiket it Kolleezje; • te ûndersykjen oft it 
mooglik is binnen de APV de ferkeap en it 
brûken fan “lachgas” yn’e iepenbiere romte 
te ferbieden en de útkomst fan dit ûndersyk 
noch dit jier te dielen mei de gemeenteried. 
• by it ferlienen fan fergunningen in ferbod 
op te nimmen oangeande it ferkeapjen en 
brûken fan “lachgas”.

173. INGETROKKEN 
Lachgasballonnen en 
lachgaspatroanen

16-09-2019 FNP T.J. van der 
Zwan

Ja

160 17-06-2019

In het toegezegde onderzoek naar 
cultuureducatie tevens te onderzoeken: 1. 
Welke mogelijkheden er zijn om vanuit de 
huidige subsidies muziekdocenten aan te 
nemen die structureel muziekonderwijs op 
scholen aan alle basisschoolleerlingen in 
onze gemeente geven  2. Hoe er aansluiting 
gezocht kan worden bij “Meer muziek in de 
klas”   3. De resultaten van dit onderzoek 
voor de begrotingsbehandeling 2020 aan de 
raad voor te leggen.

VOORSTEL: AFDOEN In een 
raadsinformatiebrief (ID: 195) 
bent u geïnformeerd over de 
uitvoering van deze motie (en 
toezegging).

H. Broekhuizen Ja


